
A fogorvos, mint vállalkozó 

Balogh Levente 

 

Én nem vagyok fogorvos, de ahogy Önök, úgy én is a saját brandemet építem. Előadásomban 

azt szeretném átadni, hogyan is értékelhető fel egy brand és alapítója, együtt vagy külön- 

külön! Mit érhet a márka mögött vagy mellett szereplő alapító, mint önálló márkanév - 3 

aspektusból megközelítve! 


